

Please scroll down for english version

**Moves #53: Maryte Kavaliauskas »Richard Artschwager – shut up and LOOK«  
Donnerstag 06. 06. 2013, 19.00 Uhr**

Filmscreening

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,  
**Image Movement freut sich Maryte Kavaliauskas Film über Richard Artschwager präsentieren zu können.**

Der Künstler Richard Artschwager war ein Rätsel, ein Zauberer, ein Einzelgänger und laut Richard Armstrong, Direktor des Guggenheim Museums, »verdammst schräg!«

In Maryte Kavaliauskas Film *Richard Artschwager - shut up and LOOK* lernen wir die Geschichte eines Mannes kennen, dessen Arbeiten zwar für enorme Summen gehandelt werden, der aber dennoch einer breiten Öffentlichkeit relativ unbekannt geblieben ist. Im Februar diesen Jahres ist Richard Artschwager leider verstorben.

Erst im hohen Alter hatte er seine zurückgezogene Lebensweise aufgegeben und es einem Kamerateam erlaubt, sein Atelier, seine private Welt und seine schillernde Vergangenheit zu erkunden. Agnes Gund, John Torreano und Malcolm Morley berichten von der persönlichen Seite eines sehr eigenen, furchtlosen Mannes, dessen Werk nach wie vor die Kritiker irritiert.

Der Eintritt ist frei.  
Begrenztes Sitzplatzangebot!

.....  
**Moves #53: Maryte Kavaliauskas »Richard Artschwager – shut up and LOOK«  
Thursday 06. 06. 2013, 7pm**

Film screening

Dear Sir or Madam, dear friends,  
**Image Movement is delighted to present Maryte Kavaliauskas documentary on Richard Artschwager »shut up and LOOK«**

Richard Artschwager was an enigma, a magician, a maverick and according to Richard Armstrong, director of the *Guggenheim Museum*, »goddamn oblique!«

*Richard Artschwager – shut up and LOOK* is the story of Richard Artschwager, whose works command hundreds of thousands of dollars, although fame eluded him. Maryte Kavaliauskas film provides an intimate look at this extraordinarily gifted man, who sadly passed away on 9 February 2013.

Late in life Artschwager abandoned his reclusive lifestyle and allowed the camera into the private world of his studio, his personal life and his colourful past. Agnes Gund, John Torreano and Malcolm Morley reveal the personal side of a very quirky, irreverent man, whose work continues to confound the critics.

Admission free.  
Limited seating!



Maryte Kavaliauskas,  
*Richard Artschwager – shut up and LOOK*, 2012  
(Filmstill)

---

Image Movement | Artist Films, Films on Art and Records  
Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm  
Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352  
[info@imagemovement.de](mailto:info@imagemovement.de) | [www.imagemovement.de](http://www.imagemovement.de)